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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-30 

Rijeka,  14. 26. siječnja 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 43. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  26. siječnja 2023. godine, s početkom u 18:30 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Ostali nazočni: 

 Marko Stilinović 

 Marko Jovančević 

 Filip Ojurović 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 42. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Usvajanje izvješća o radu Vijeća MO Srdoči za 2023. godinu 
2. Ulica Dražice, donji dio – problem prometne povezanosti 
3. Pristigli dopisi 
4. Razno  

 
 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu o pripremljenom Izvješću o radu Vijeća MO Srdoči za 
2022. godinu. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Srdoči za 2022. godinu 
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AD 2 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu. Donji dio ulice Dražice (ispod HEP-a) ima izlaz samo na sjever, 
raskrižje je opasno zbog zavoja i brze vožnje na toj dionici, skretanje udesno je nešto sigurnije, skretanje 
u lijevo je puno opasnije. Stilinović, Jovančević i Ojurović izlažu problem. Vijećnici kažu da je u tom dijelu 
naselja planirano novih 2500 stanovnika, izlažu da je na tom raskrižju planiran kružni tok no njegova 
izgradnja bi u potpunosti zatvorila promet u ulici Tina Ujevića kod broja 1, gdje puno stanovnika ulazi u 
naselje. Kružni tok bi se gradio godinu i pol te usporio dodatno promet koji se kreće prema Diračju iz 
pravca centra Srdoča u vršnim satima. Vijeće je u sastancima sa predstavnicima Grada inzistiralo prvo 
na otvaranju prometnog pravca ispod zaobilaznice gdje bi se donji dio ulice Dražice spojio sa ulicom 
Ivana Zavidića, Marčeljeva Draga a tek onda gradio kružni tok (raskrižje Tina Ujevića, Dražice, kod 
postrojenja HEP-a). Predstavnici stanovnika kažu da bi uz stambene blokove željeli i zelene površine, 
igrališta i dr. te da su ih u Gradu uputili da prijedloge šalju preko mjesnog odbora. Predsjednik kaže mi 
od vas nismo ništa dobili, pošaljite nam ideje koje imate da zajedno nastupimo prema Gradu Rijeci.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD3 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisom Grada Rijeke Odjela za 
komunalni sustav kojim se odgovara na upit Zdravka Srdoča te Mohorić Roberta i Biserke, vijeće MO 
dobilo je dopis na znanje. Predmet upita a time i odgovora bila je parcela koja se smanjila zbog potrebe 
izgradnje vijadukta koji bi spajao ulice Dinka Šimunovića i Andrije Mohorovičića. U odgovoru je 
naznačeno da je trenutno u postupku izrada projektne dokumentacije. 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike da još nije pristigao odgovor vezan uz tražene ležeće 
policajce u ulici Kurirski put. 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike da još nije pristigao odgovor vezan uz tražene ležeće 
policajce u ulici Kurirski put. 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisom navezano na upit stanovnika - 
plavih oznaka na  asfaltu. KD VIK potvrdio je da su oni stavili oznake a vezano uz početak projekta vodne 
aglomeracije. 
 
Predsjednik upoznaje vijećnike sa dopisom Leonore Sušanj koja pita zašto se nije i kada će se postaviti 
stupić ispod volte kod Markovići 19. Predsjednik kaže da paket onoga što su građani izglasali na zboru 
građana 3. svibnja 2022. godine na kojem su bili prisutni i predstavnici Rijekaplusa – nije još uvijek 
omogućeno u potpunosti od strane Rijekaplusa a odnosi se primarno na usporivače prometa. Kaže da 
vijeće nema ništa protiv da se postava stupića i sve vezano uz njega financira iz redovnog održavanja.   
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisom nadležnih službi vezano uz 
propali nogostup u Ulici Dražice kod autokuće  Pogarčić gdje se kaže da se prvo mora provjeriti vlasništvo 
da bi se pristupilo popravku.  
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelom identifikacijom zemljišta parkirališta kod stambenog niza 
Srdoči 57 - 68 te Bartola Kašića – sjeverni dio u svrhu kvalitetnijeg osmišljavanja javnih površina. 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisom nadležnih službi Direkcije 
zajedničkih komunalnih djelatnosti u kojem se Vijeće obavještava o početku radova na fitness parku 
Tonžino. Prva faza je odstranjivanje divljeg raslinja.  
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelom zamolbom gđe Božić da po prijedlogu Rijekaplusa se na 
dionicu od Marti Retail centra prema Rešetarima zbog nemogućnosti postave ležećih policajaca postavi 
u svrhu usporavanja prometa treptač, radar ili kamera. 
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Opetovno se stanovnici ulice Andrije Mohorovičića žale zbog činjenice da u njihovoj ulici ne postoje 
bukobrani koji bi smanjili negativne efekte zaobilaznice. 
 

 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
 

 
 

AD4 
Vijeće raspravlja o stanju čistoće na ulicama, raznolikog nereda i drugog oblika komunalnog nereda na 
javnoj površini. Vijećnici kažu da nisu niti upoznali komunalnog redara. Stanovnici se često žale na 
čistoću naselja, navode ga kao najprljavijeg u gradu i pitaju gdje je komunalni redar.   
Zaključak: 

 Uputiti će se komunalni redar da poveća suradnju sa svim segmentima mjesnog 
odbora 

 
 

Predsjednik Vijeća MO Srdoči podsjeća da još nije riješen problem nedostatne rasvjete na pješačkom 
prijelazu južno od Srdoči 59. Rasvjeta je loša jer je rasvjetni stup urastao u veliko stablo. O tome je već 
kontaktirao Odjel za komunalni sustav. Traži da se stablo ili skine ili tako oblikuje da rasvjetno tijelo vrši 
funkciju ili da se reže stup na nižu visinu ili na neki drugi način spusti rasvjetna lampa.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Vijećnici kažu da su uočili na ulicama MO Srdoči slomljen poklopac od kontejneru za selektivni otpad na 
autobusnom okretištu u ulici Mate Lovraka, slomljen je poklopac na kontejneru u ulici Jurja Dobrile južno 
od broja 1 (kod restorana Barbacoa). Također kažu da se opet moli postava malih kanti za otpad na  
zatvorenu cestu prema Kastvu GSP D 233 te uklanjanje neželjenog raslinja.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama 
 

 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:37 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 


